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[Millisteren fur offentlige arbejder.] 
Det kommer vel også lidt an på tempo og 
tidspunkt. 

Glensgård (FP): 
Vi har hørt ministeren flere gange sige, at 

folketinget har taget en positiv holdning til 
DSBs Plan 90. Nu har jeg også sæde i jern- 
banerådet, og det er den samme opfattelse, 
man har i DSB, altså i direktoratet, hvor 
man siger, at der er en positiv holdning til 
DSBs Plan 90 i folketinget. Og så siger mi- 
nisteren nu, at planen har været diskuteret i 
udvalget om offentlige arbejder, og at den 
har også været forelagt i stykker for finans- 
udvalget. Det er netop en af de ting, vi 
gerne, i hvert fald fra mit partis side, ønsker 
at slå fast, at ministeren skal ikke komme 
rendende til folketinget med et stykke af 
DSBs plan ad gangen; Hvis vi skal noget, 
må vi tage stilling til, hvad vi skal gøre med 
denne planlægning. Det er klart, at det er 
rullende planlægning, som vi ikke kan sige 
ja eller nej til, men vi må tage shilling til de 
intentioner, der ligger bag ved planlægnin- 
gen. 

Når der i udvalgsbetænkningen står, at 
udvalget har bemærket sig, at ministeren 
for offentlige arbejder er rede til en genérel 
behandling af DSBs Plan 90, så er det no- 
get, ministeren har været indstillet på i 
udvalget. Derfor spurgte jeg, om ministeren 
var klar til at tage en speciel debat omkring 
DSBs Plan 90, og jeg sagde udtrykkeligt, at 
det kunne være først i det nye folketingsår. 
Jeg tror, at der er dette behov, men uanset 
om der er dette behov eller ej, har ministe- 
ren altså tilsluttet sig, at vi får en generel 
behandling af DSBs Plan 90 og ikke bare en 
behandling stykkevis, således at vi i løbet af 
15-16-20 år skal acceptere DSBs Plan 90 
uden at have haft den til en generel debat her 
i folketinget. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 164 stemmer. 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmi- 

nisteren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
Tredje behandling af forslag til lov om op- 

hævelse af Københavns universitets almanak- 
privilegium [af Wamberg m. fl.]. 

(Lovforslag nr. 96. Fremsat 27/11 75. 
Første behandling 14/1 76. Betænkning 17/3 
76. Anden behandling 24/3 76). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges med 106 stemmer mod 59. 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmi- 

nisteren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
Tredje behandling af forslag til lov om æn- 

dring af lov om arbejdsformidling og arbejds- 
løshedsforsikring m. v. 

(Lovforslag nr. 192. Fremsat 4/2 76. Før- 
ste behandling 19/2 76. Betænkning 19/3 76. 
Anden behandling 24/3 76). 

Der var stillet følgende ændringsforslag: 

Af H ölge (FP): 
Til § 1. 

I paragraffen indsættes som nyt stykke: 
"Stk. 2. Kommunalarbejdernes Arbejds- 

løshedskasse kan alene anerkendes i henhold 
til § 80, stk. 3, mod indbetaling af mindst 
24.090.034 kr." 

B e m æ r k n i n g e r .  
Fremskridtspartiet kan ikke anerkende, 

at Kommunalarbejdernes Arbejdsløsheds- 
kasse skal tildeles en skatteyderbetalt 
præmie på 4.090.034 kr. for en usolidarisk 
handling i forbindelse med arbejdsløshedslo- 
vens tilblivelse i 1967. 

Arbejdsministeren tilkendegiver i sine 
bemærkninger til ændringsforslaget ved lov- 
forslagets 2. behandling, at Kommunalar- 
bejdernes Arbejdsløshedskasse efter lovens 
vedtagelse vil blive tildelt fornyet statsaner- 


